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Pöytäkirja 7/2020  

Läsnäolijat: 

Paula Pättikangas (puheenjohtaja, poissa 17.29–17.32) 

Liisa Merivuori (sihteeri) 

Teemu Helenius (puheenjohtaja klo 17.29–17.32) 

Hanne Helminen 

Sanni Lilja 

Pinja Luoma 

Vilja Välimäki 

 

Emilia Kemppainen (ei hallituksen jäsen; Turkulainen humanistispeksi ry:n jäsen) 

Mikko Rytö (ei hallituksen jäsen, Anglica ry:n jäsen; poistui klo 17.41) 

 

 

1. Kokouksen avaaminen  

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.01. 

 

2. Kokouksen järjestäytyminen 

Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Paula Pättikangas, sihteeriksi Liisa Merivuori ja 

pöytäkirjantarkistajiksi sekä tarvittaessa ääntenlaskijoiksi Teemu Helenius ja Sanni Lilja. 

 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

 



4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys 

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.  

 

5. Ilmoitusasiat 

- 23.3. oli hallituksen iltakoulu koronasometoiminnasta. Suunniteltiin hallituksen 

Instagram story -kaappaukset 24.3.–31.3., #humanteenihaaste 1.4.–13.4. 

 

6. Posti 

- TYY kysellyt järjestöjen mielipiteitä siitä, miten vappu voitaisiin toteuttaa. Laajemmin 

kohdassa 15. 

- Dekaani aloittanut podcast-sarjan siitä, miten koronatilanne vaikuttaa humanistisen 

tiedekunnan toimintaan. Pyysi Humanitaan hallituslaisia haastateltaviksi. Ainakin 

Teemu vapaaehtoinen. 

 

7. Menneet tapahtumat 

Ei menneitä tapahtumia. 

 

8. Koulutuspoliittiset asiat 

- Kummikierroksilla keskusteltiin mm. Arcanumista, opintosuunnitelmauudistuksen 

vaikutuksista, joidenkin aineiden henkilökuntiin liittyvistä muutoksista ja toiveista  

Humanitaan tiedotukseen liittyen. 

- Hallitus keskustelee kummikierrosten raportoinneista, päätetään syksystä alkaen 

kerätä tiedot muualle kuin pöytäkirjoihin, niin että kummikierroksen tehnyt jakaa 

omat muistiinpanonsa muulle hallitukselle.  

- 6.4. Kopo- ja pj-ilta, kopoilua etänä. Tiedotus tehty. Pitää puhua myös 

opiskeluhankaluuksista, esim. examin sulku. Selvitettävä, tarjoavatko oppiaineet 

oikeasti vaihtoehtoisia – ja monipuolisia! – tapoja. Tästä olisi hyvä tehdä tiedote 

mahdollisesti jo ennen kopo- ja pj-iltaa.  

- Erään jäsenjärjesön kysymys kielikeskuksen ruotsinkursseja koskien on vähän jäissä 

koronan takia. Pinja ehti tavata järjestön edustajan, mutta ei tarkkaa tietoa asian 

etenemisestä se jälkeen. Ollaan kuitenkin kuulolla ja katsotaan, mitä tässä tilanteessa 

voisi tehdä. 

- Pinja ehdottaa Turkulaiset humanistit -LinkedIn-ryhmää. Miksipä ei, hyvä idea! 

LinkedIn edelleen paljon käytössä työelämässä, voisi saada yhteyttä myös 

alumneihin. Pinja selvittelee asiaa.  

- TYY:n opintoasiat-listalla tietoa koronan vaikutuksista koulutuksiin. Q&A-tyylillä 

tulossa: 

o 26.3. klo 16 sopojen ja kopojen live 

o 2.4. klo 15 kopojen live 

o 6.4. klo 16 koponeuvosto 

9. Sosiaalipoliittiset asiat 

- Mikko Rytö ollut yhteydessä Mauri Paloheimoon tuutorointiin liittyen: 

koronatilanteen ei pitäisi vaikuttaa tuutorivalintoihin. Valituille ilmoitettaneen 



maaliskuun aikana. Koulutuksiin tilanne toki vaikuttaa, valittuja informoidaan 

lähempänä. 

- Hanne ottaa tuutorikyselyn tiimoilta Mauriin yhteyttä myöhemmin, koska nyt paljon 

muuta menossa. 

 

10. Halloped-asiat 

- Keskusteltiin siitä, voidaanko halloped-koordinaattorit liittää Humanitaan 

hallituslistalle. Tällöin pitäisi ainakin tiedottaa jäseniä siitä, että listalle tulevat 

mahdolliset arkaluontoisetkin asiat ovat myös koordinaattorien luettavissa. Toinen 

vaihtoehto on erillisen halloped-listan luominen. Siirtymäaikaa vaadittaneen joka 

tapauksessa. Paula kysyy myöhemmin tänään koordinaattorien mielipidettä asiaan.  

 

11. Arcanum/taloasiat 

- 23.3. Tilatiimin kokous, Teemu etävieraana. Ei hirveästi uutta, pop up -suunnitelmat 

(tietysti) peruttu. Suunnitellaan jonkinlaista yleistä tiedotusta nykytilanteesta. Ei käyty 

tarkemmin läpi sitä, mikä nykytilanne on tai miten muutto tulee toteutumaan 

nykyisissä olosuhteissa. Hyvänhintaisia ovia löydetty! 

- Tutustumiskierros ainejärjestöjen tiloihin ei myöskään onnistu nyt. 

- Päätettiin pyytää Paulan liittämistä Käyttäjäpalaverin sähköpostilistalle ja Liisan 

liittämistä tilatiimin listalle (jolla Teemu jo on).  

- Paula laittanut viestiä Ari Nurmiselle ja Nora Hildenille, kysellyt miten tilanne on 

muuttunut ja saadaanko Mimesiksen tyhjennykseen minkäänlaisia ohjeita.  

- Muuttoaikataulusta ja sen yksityiskohdista eikä koronatilanteen vaikutuksista ei ole 

tietoa. Joudutaan miettimään aika paljon uusiksi. 

- Tilatiimin seuraava kokous vasta toukokuun puolella, käyttäjäpalaveri 14.4. 

- Epäilemme tiedotuslinjaa, edes Paula ei ole löytänyt intrasta kaikkea sitä, mistä on 

väitetty tiedotetun. Paula toivonut tarkempaa tiedotusta myös opiskelijoille.  

 

12. Vuosijuhlat 2021 

- 23.1.2021. Kasvismenu. Henkilömäärä 70–100. 

o Kåren, Kupittaan paviljonki, Panimoravintola Koulu ja ravintola Suomalainen 

pohja potentiaalisten paikkojen listalle. Kahdessa jälkimmäisessä ollut jokin 

aika sitten ongelmalliset tilaisuudet, mutta ovat pahoitelleet ja luvanneet olla 

tarkempia tulevaisuudessa.  

o Suositaan lähialueen paikkoja, olisi kiva pärjätä ilman bussikuljetusta.  

Paula poistui 17.29. Valittiin Teemu väliaikaiseksi puheenjohtajaksi.  

o Päätettiin selvittää näiden hintatasoa ja palveluja. Sanni on yhteydessä. 

Paula palasi 17.32. 

o Pitää perustaa vujutoimikunta. Hallitus tekee jo kyselyjä paikasta, mutta 

toimikunta saa tehdä lopullisen päätöksen. 

o Päätettiin perustaa vuosijuhlatoimikunta. Avataan haku pian, tiedotus 

sähköpostitse, Instagramissa ja Facebookissa.  

o Hallituksesta Paula, Pinja, Sanni ja Hanne kiinnostuneita toimikunnasta. 

Mikko Rytö poistui klo 17.41. 



 

13. Tulevat tapahtumat 

- 27.4. pidetyiksi suunnitellut Pienet Humanistisitsit päätettiin perua ainakin fyysisinä 

sitseinä. Harkitaan Zoom-sitsejä… Odotellaan raporttia Kritiikin etäsitseiltä.  

- VAPPU. TYY pyytänyt järjestöiltä mielipiteitä vappusuunnitelmia varten.  

o Vastattiin kyselyyn yhdessä kokouksen aikana. Haluamme sekä siirretyn että 

etävapun. 

- Kopo- ja pj-ilta 6.4. 

- Hallituksen Arcanum-iltakoulu 30.3. 

 

14. Talous 

- Kaikki kulukorvaukset maksettu, Sanni tekee tuloslaskelmat saatuaan Paulalta 

(tänään) pohjan.  

 

15. Muut esille tulevat asiat 

- Laulukirjatoimikunta pitäisi myös perustaa! Laitetaan maininta 

vujutoimikuntaviestiin. 

- Paula aloittaa toiminta-avustushakemuksen tekemisen parin päivän sisällä.  

 

16. Seuraava kokous 

3.4. klo 16 Zoomissa. 

 

17. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.25. 

 

 


